
 
 

 

Til Miljø- og Fødevareudvalget 

 

Debatten om miljøpåvirkningen af hav- og dambrug er højaktuel og Danmark står midt i spørgsmålet om, 

hvordan yderligere vækst i fiskeopdræt kan ske på en økonomisk, men også miljømæssig bæredygtig måde. 

Danish Salmon ønsker at vise hvordan vi kan opnå begge dele og samtidig indtræde i en unik position som 

videns- og teknologieksportør til resten af verden. Udvalgsmedlemmerne er meget velkomne til at rette 

henvendelse og stille spørgsmål. Danish Salmon har nu driftet vores anlæg i flere år og kan være 

behjælpelig med at afklare for udvalgsmedlemmerne, hvad disse anlægstyper (RAS-anlæg) netop kan gøre 

for vækst i opdrætssektoren, men også miljøet. 

 

Såfremt nogle af udvalgsmedlemmerne ikke deltager i Naturmødet, men ønsker en fremvisning på 

anlægget på andet tidspunkt er vi meget åbne for dette. I kan blot rette henvendelse til undertegnede. 

 

Best regards, 

 

Kim Hieronymus Nielsen 

Direktør 
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